



Urea Urée

Industrial Grade / Qualité Industrielle

Urea..... >98%

Directions for use: Use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution, such as, but not limited to, a certified crop advisor, agronomist, university crop extension publication, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan.

Mode d'emploi : Utiliser selon les recommandations d'un individu qualifié ou d'un établissement (par exemple, un conseiller agricole agréé, un agronome ou une publication universitaire de vulgarisation agricole), ou appliquer selon les recommandations de son propre plan approuvé de gestion des éléments nutritifs.

This material is not considered hazardous by the OSHA Hazard Communication Standard (29 CFR 1910.1200).
Ce matériau est pas considéré comme dangereux par l'OSHA Hazard Communication Standard (29 CFR 1910.1200).

Precautionary Statements:

GENERAL: Read label before use. Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have product container or label at hand.

OTHER HAZARDS WHICH DO NOT RESULT IN CLASSIFICATION: Handling and/or processing of this material may generate a dust which can cause mechanical irritation of the eyes, skin, nose and throat.

Conseils de prudence :

GÉNÉRALITÉS : Lire l'étiquette avant utilisation. Tenir hors de portée des enfants. En cas de consultation d'un médecin, garder à disposition le récipient ou l'étiquette.

AUTRES DANGERS QUI NE DONNENT PAS LIEU À UNE CLASSIFICATION : La manipulation et/ou la transformation de cette substance peuvent éventuellement générer une poussière capable de provoquer une irritation mécanique des yeux, de la peau, du nez et de la gorge.

Guaranteed by: / Garantie par :
Agrium Canada Partnership (A Subsidiary of Nutrien Ltd.)
(Une filiale de Nutrien Ltd.)
13131 Lake Fraser Drive S.E.
Calgary, Alberta, Canada T2J 7E8

Product Information: / Renseignements sur les produits : 1-800-403-2861

NET WEIGHT: As shown on the Bill of Lading
POIDS NET : Voir le connaissement